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Protokół nr V/24 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 18 lipca 2024 r. 

V sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Samorządowym 

Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy – sala konferencyjna, (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnik Miasta  

i Gminy Pani Małgorzata Lisicka, sołtys sołectwa Wola Morawicka Pan Jan Skuciński.  

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2024-2028. 

5. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy 

Morawica na 2024 rok. 

6. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków Miasta i Gminy Morawica. 

7. Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

Miasta i Gminy Morawica w charakterze Partnera do projektu pn. „Blue Valley – 

Wiślanym Szlakiem”. 

8. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Tomasz Domagała dokonał otwarcia V sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił o sprawdzenie 

kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że V sesja Rady Miejskiej w Morawicy jest 

prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Biesaga 

2. Leszek Cygan 

3. Tomasz Domagała 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 
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6. Dorota Pietrzyk 

7. Piotr Polewczak 

8. Krzysztof Strąk 

9. Iwona Wenta 

10. Łukasz Wojda 

11. Damian Woźniak 

12. Łukasz Zawadzki 

13. Ryszard Znój 

Nieobecni: 

1. Bartosz Kruk 

2. Katarzyna Kubicka 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że protokół Radni otrzymali w systemie eSesja. Nie było pytania, ani uwag do 

protokołu 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Damian 

Woźniak, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 
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Ad. 3 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Zastępca Burmistrza przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2024-2028.  

Zastępca Burmistrza – zmiany w WPF i budżecie dotyczą postępowań przetargowych, jakie 

zostały przeprowadzone w zakresie zadania – Poprawa efektywności energetycznej budynków 

użyteczności publicznej położonych w Gminie Morawica. 

Pani Skarbnik – WPF zmienia się w 2024 i 2025, dotyczy 4 zadań: 

1) Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej położonych w 

Gminie Morawica-Część nr 1. Termomodernizacja budynku Szkoły w Lisowie (2024-2025); 

2) Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej położonych w 

Gminie Morawica-Część nr 2. Termomodernizacja i przebudowa Szkoły w Dębskiej Woli (2024-

2025); 

3) Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej położonych w 

Gminie Morawica-Część nr 3. Termomodernizacja i rozbudowa remizy OSP w Morawicy (2024-

2025); 

4) Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej położonych w 

Gminie Morawica-Część nr 4. Budowa boiska wielofunkcyjnego w Chałupkach (2024-2025) 

Rozpoczęto dyskusję w danym temacie: 

Radna Dorota Pietrzyk – w sprawie termomodernizacji szkoły w Lisowie – bardzo się cieszymy, 

że inwestycja będzie realizowana i uzyskała dofinansowanie. Niestety zakres tej inwestycji jest 

bardzo wąski. Jest to tylko docieplenie i fotowoltaika. Oczekiwania społeczne były większe,  

co do remontu szkoły. Złożyłam pismo w sprawie zabezpieczenia w przyszłym roku środków na 

remont wewnątrz szkoły. Bardzo proszę, aby podejść do tego kompleksowo żeby szkoła nie tylko 

uzyskała wygląd na zewnątrz, ale także żeby była nowoczesną placówką. Bardzo proszę żeby  

w przyszły roku zabezpieczyć środki na remont wewnątrz szkoły. 

Zastępca Burmistrza – dokumentacja projektowa w tym zakresie jest dwuetapowa. Dotyczy 

termomodernizacji i rozbudowy szkoły w Lisowie o nowe skrzydło. W ubieganiu się  

o dofinansowanie ze względu na ograniczone środki musieliśmy zmniejszyć zakres prac  

o termomodernizacje tego budynku. Po wykonaniu tych prac będziemy myśleć o dodatkowych 

wydatkach i pracach. Jeśli chodzi o rozbudowę tego budynku, kluczową sprawą jest, aby 

uczęszczała do niej odpowiednia liczba dzieci. Zawsze w trakcie termomodernizacji wychodzą 
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dodatkowe roboty, których wcześniej projektant nie umieścił, a muszą być zrealizowane dla 

spełnienia całości celu zadania. 

Radny Leszek Cygan – jaki jest ogólny wzrost na zadaniu - Poprawa efektywności energetycznej 

budynków użyteczności publicznej położonych w Gminie Morawica? 

Pani Skarbnik – o 280 tys. zł 

Radny Leszek Cygan – jaki procent dofinansowania? 

Pani Skarbnik – w wysokości 95%. 

Na tym zakończono dyskusję. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2024-2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Damian 

Woźniak, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka 

Uchwała nr V/36/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2024-2028 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 5 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2024 rok. 

Pani Skarbnik – przedstawiła dochody i wydatki budżetu. 
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Rozpoczęto dyskusję w danym temacie: 

Radny Leszek Cygan – nie widzę w budżecie wydatków na skutki usuwania wichury.  

W miejscowości Bilcza, zwłaszcza osiedle Echo i okolice wydarzyła się poważna tragedia. 

Zostało przewróconych ok. 100 drzew na terenach Gminy i prywatnych. Czy środki na ten cel 

zostaną zabezpieczone, by to usunąć? Dziękuje OSP za ich pracę w akcji usuwania skutków 

burzy oraz dziękuje ZGK za wywożenie gałęzi, a także Panu Burmistrzowi za polecenie ZGK 

wywozu tych gałęzi. 

Zastępca Burmistrza – nie musieliśmy zabezpieczać na ten cel środków, ponieważ zarówno na 

działalność OSP i na działalność związaną z porządkowaniem pasa drogowego czy na 

działalność związaną z zarządzaniem kryzysowym, mamy zabezpieczone środki od początku 

tego budżetu i wykorzystujemy je, gdy jest taka potrzeba. Nie tylko Bilcza odczuła skutki tej 

burzy, ale także inne miejscowości.   

Radny Krzysztof Strąk – w sprawie termomodernizacji budynku OSP w Morawicy. Miał tam 

powstać dzienny ośrodek pomocy społecznej dla osób dochodzący. Czy termomodernizacja 

obejmie dodatkowe prace wewnętrzne, budowę zewnętrznej windy i czy będzie tam ten dzienny 

ośrodek? 

Zastępca Burmistrza – inwestycja obejmuje nie tylko roboty termomodernizacyjne, ale także 

rozbudowę i nadanie nowej funkcji temu obiektowi. Mają być tam pomieszczenia dla klubu 

Seniora z Morawicy. Obiekt będzie dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych. Będą 

roboty remontowe. Będą pomieszczenia wyłącznie dla ochotników strażaków i pomieszczenia 

współdzielone. Wszystkie te zadania będą realizowane w ciągu 14 miesięcy od podpisania 

umowy. Planujemy, że przed końcem 2025 roku zostaną zakończone.  

Na tym zakończono dyskusję. 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie 

Projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2024 rok  

z uwzględnieniem wniesionej autopoprawki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Damian 

Woźniak, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



6 

 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka 

Uchwała nr V/37/24 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2024 rok została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 6  

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków Miasta i Gminy Morawica. 

Zastępca Burmistrza – to trzecia uchwała związana z pozyskaniem przez Gminę dofinansowania 

z Rządowego Funduszu Polski Ład. Ta uchwała dotyczy parafii w Morawicy, związana jest 

z odbudową kaplicy Oraczewskich. I etap robót dotyczy odbudowy tego obiektu, aby stanowił 

zamkniętą bryłę budynku.  

Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Projektu uchwały w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

Miasta i Gminy Morawica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Damian 

Woźniak, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka 

Uchwała nr V/38/24 w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

Miasta i Gminy Morawica została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 
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Ad. 7 

Rozpatrzenie i głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Miasta  

i Gminy Morawica w charakterze Partnera do projektu pn. „Blue Valley – Wiślanym Szlakiem”. 

Zastępca Burmistrza – to projekt partnerski województw Polski Wschodniej. W ramach projektu 

planuje się wykonać odcinki ścieżek rowerowych przebiegających przez te województwa. My 

chcemy skorzystać z oferty dotyczącej miejsc obsługi kajakarzy i kamperów. 

Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Miasta i Gminy Morawica  

w charakterze Partnera do projektu pn. „Blue Valley – Wiślanym Szlakiem”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Tomasz Biesaga, Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, 

Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Iwona Wenta, Łukasz Wojda, Damian 

Woźniak, Łukasz Zawadzki, Ryszard Znój 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Kruk, Katarzyna Kubicka 

Uchwała nr V/39/24 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Miasta i Gminy Morawica  

w charakterze Partnera do projektu pn. „Blue Valley – Wiślanym Szlakiem” została podjęta.  

Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 8 

Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady  

V sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 


